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PROTOKÓŁ 0012.10.1.2021 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

w dniu  21 stycznia 2021 roku  
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130A Urzędu Miasta 

Czas posiedzenia: 15.00-15.25 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie                     
z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych w IV kwartale 

2020 roku,  
 Pismo Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie Radnej, 
 Pismo mieszkańca, 
 Pismo w sprawie przeprowadzonych kontroli,  
 

4. Kontrola wydatków z Wydziału Informacji, Promocji i Współpracy 
Zagranicznej za 2020 rok – celowość wydatków, zachowanie procedur. 

 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołów z dnia  10 grudnia 2020 r.  
7. Zakończenie posiedzenia  

Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Andrzej 
Matusiak. Powitał przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad. 2 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad.3 
 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2021 rok, 
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Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta – Dariusz 
Holesz. Poinformował, że będzie złożona autopoprawka do projektu uchwały.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miasta podjętych w IV kwartale 
2020 roku,  

Komisja zapoznała się z realizacją uchwał i przyjęła do wiadomości.  

 Pismo Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie Radnej, 

Przewodniczący Komisji zapoznał członków Komisji z treścią pisma.  

Andrzej Matusiak 
 - Jeżeli Komisja da mi uprawnienia to pojadę do Wojewody wyjaśnić sprawę.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Wojewoda w piśmie określa, że sprawa Radnej jest kompetencją Rady Gminy. 
Co w dniu dzisiejszym mamy do zarzucenia Radnej? Radna kilka razy była 
wzywana na posiedzenie Komisji. Z tego co pamiętam Radna potwierdziła swoje 
miejsce zamieszkania. Do Wojewody zostały odesłane dokumenty i Wojewoda miał 
zdecydować co dalej. Wojewoda odpowiedział, że w tym temacie ma się 
wypowiedzieć Rada Miasta. Czemu Rada Miasta w tej kwestii się nie wypowiada.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Wypowie się. Proszę o cierpliwość.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Jakie jest stanowisko Komisji? 
 
Andrzej Matusiak 
 - Na podstawie tego pisma nie ma żadnego stanowiska Komisji bo sprawą ma się 
zająć Rada Miasta, a nie Komisja.  
 
Janusz Ogiegło 
 - Jak nie ma stanowiska, to nie ma tematu.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Mam potwierdzenie, że Radna już od dłuższego czasu nie współpracuje z 
Zarządem Osiedla. Pismo zostanie skierowane do Przewodniczącego. 
 
Janusz Ogiegło 
  - Uważam, że powinniśmy zakończyć już tą sprawę.  
 
Andrzej Matusiak 
 - W sposób uczciwy trzeba zająć się tym tematem.  
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Stefan Woźniak 
 - Nie wiem czy ktoś by się odważył nie mieszkając czy nie będąc zameldowanym 
wystartować na Radnego.  
 

 Pismo mieszkańca, 
 
Komisja zapoznała się z pismem.  
 

 Pismo w sprawie przeprowadzonych kontroli,  

Komisja zapoznała się z pismem i przyjęła do wiadomości.  

Ad.4 

Kontrola wydatków z Wydziału Informacji, Promocji i Współpracy 
Zagranicznej za 2020 rok – celowość wydatków, zachowanie procedur. 

Komisja ustaliła zespół kontrolny w składzie: 

1. Józef Kubera 
2. Andrzej Matusiak 
3. Mirosław Kolb 

Ad. 5 

Komisja nie zgłosiła żadnych wniosków.  

Ad. 6 

Przyjęcie protokołu z dnia  10 grudnia 2020 r.  

Protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia 

Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  

Protokołowała     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
Monika Dulewicz       Andrzej Matusiak  
 

 

 

 

 

 


